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Orienteringar ved kommunedirektøren 

Framlegg til vedtak:

Formannskapet - 087/23 - 05.10.2023

FS -  behandling:
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om ulike saker.

· Møtet var lukka under den eine orienteringa, jamfør kommunelova paragraf 11-5.
Ulike prosjekt og arbeid:

· Naust Baløy er fullført.
· Toalett Hoplandssjøen er nesten fullført.
· Sal av tomt ved rundkjøringa Mongstad, kommunen ventar på anbod for planering av delar av 

dette arealet. Er i rute med overføring av stein frå utbygginga av ny transformatorstasjon på 
Mongstad.

· I gang med robotklypparar fleire stader.
· Enøk.arbeid, ventar på rapportar frå konsulent.
· Omsorgsbustader/ROP-bustader Mastrevik, her er tomta planert, og det er oppstart bygg i 

oktober som skal vera ferdigstilt i juli 2024.
· Hoplandskvernene/sagbruk, her ønskjer kommunedirektøren å omdisponera midlar fram til 

det er semje med grunneigar.
· Fleire el-bilar i kommunen, må få avklaring frå Eviny om straum til ladepunkt.
· Skulebygg på Kaland/Årås, står att litt med planting, men nesten i mål med prosjekta.
· VA, her er det fleire prosjekt på gang, ute på anbod eller sette i verk.
· IKT, begge skulane er dekka med PC-ar frå 1. til 10. klasse. 
· Nordliheimen, kjem tilbake i desember med vurdering kring skifte av golvbelegget, denne 

saka vart utsett frå kommunestyret 21. september.
· Gangveg frå Åråsvågen til Åråsfeltet, entreprenør skal starta arbeidet 9/10 og skal vera ferdig 

på 18 dagar.
· Kjøring til Aufera, kommunalsjef helse og velferd har sett på dette og vil ta med 

tilbakemeldingar frå RMNF før det kjem som sak til kommunestyret.
· Deltek i eit interkommunalt prosjekt for bærekraftig legekontor, viktig arbeid.

Helge Dyrkolbotn (KrF) og Morten Sognnes (H) etterlyste framdrift for planering på tomt Mongstad, 
her vart det klargjort at anbodsfristen ikkje har gått ut.



Bjørn Inge Håland Dyrkolbotn (Sp) sa at det er bra med ny gangveg forbi Nordliheimen, men 
etterlyste gjerde langs parkeringsplassen ved Seniorsenteret. Kommunedirektør Fjellhaug skal sjekka 
om det ligg noko midlar til dette, vil vidare sjå dette opp mot trafikksikringsplanen. Ser at det er ein 
trafikkfarleg "snarveg" rett over frå Uthaug-bygget, og tilsvarande ved bensinstasjonen.
Morten Sognnes (H) spurte om asfaltering, og fekk klargjort frå ordførar Lerøy (Ap) at det er asfaltert 
i Utkilen og Ervikane sist veke, og Bergsvik er neste plass, med asfaltering denne veka. Skal også ta 
noko i Njøten og andre mindre prosjekt.
Ordførar Per Lerøy (Ap) refererte vedtaket.

Handsaming i formannskapet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

FS  vedtak:

Orienteringane vert teke til vitande.

Saksopplysninger:


